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Aan: Het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Vught 

Betreft: Schriftelijke vragen PvdA-GroenLinks betreffende asbestdaken 

 

 

Op 18 maart en 21 april 2015 heeft de fractie van PvdA-GroenLinks vragen gesteld over de 

aanwezigheid van asbest in Vught in verband met het landelijke verbod vanaf 2024. Destijds 

gaf het college aan hier geen prioriteit aan te geven en dat de capaciteit en middelen 

ontbraken om een goede inventarisatie te maken van gebouwen waar asbest in verwerkt is. 

Gezien de bouw van diverse accommodaties, is de aanwezigheid van asbest echter niet uit te 

sluiten. 

Tijdens de presentatie over de plannen van Zwaluw VFC op de informatieavond van 14 

september 2017 werd bevestigd dat de daken van de gemeentelijke accommodatie aldaar 

asbest bevatten. De gemeente is er verantwoordelijk voor om deze daken te saneren.  

PvdA-GroenLinks ziet eventuele asbestdaken het liefst zo spoedig mogelijk gesaneerd worden 

i.v.m. gezondheidsrisico’s voor de omgeving. De kans op een calamiteit (bijvoorbeeld brand) 

is wellicht klein, maar de impact is dan groot. Aangezien de daken toch gesaneerd moeten 

gaan worden, ziet PvdA-GroenLinks geen aanleiding om hiermee te wachten tot 2024. De 

gemeente heeft daarin een voorbeeldfunctie, maar hopelijk geldt dit ook voor particuliere 

eigenaren. 

PvdA-GroenLinks heeft daarom de volgende schriftelijke vragen aan het college: 

 

1. Heeft het college inmiddels een inventarisatie gemaakt van het aantal gebouwen in 

gemeentelijke eigendom waar asbest in het dak verwerkt is? 

A. Zo ja, welke gebouwen zijn dat?  

B. Zo nee, gaat het college nog zo’n inventarisatie maken en wanneer kunnen we 

deze verwachten? 

 

2. Voor het saneren van asbestdaken is een subsidieregeling van het Rijk beschikbaar. 

Maar de eigenaar van de daken dient hier altijd zelf aan bij te dragen. 

A. Heeft de gemeente hiervoor middelen opgenomen in de begroting? 

B. Zo nee, komt het college nog met een voorstel om hiervoor middelen 

beschikbaar te stellen? 

C. Kan het college een inschatting geven van de verwachting van de kosten voor 

de sanering van asbestdaken in gemeentelijk eigendom? 

D. Is het college bekend met de verwachting dat naarmate de deadline van 2024 

dichterbij komt de capaciteit van bedrijven die asbest opruimen niet toereikend 

meer is en daarmee de prijzen voor het saneren hoger?  

E. Is dit voor het college aanleiding om versneld de sanering van eventuele 

asbesthoudende gebouwen op te pakken? 

 

3. In de beantwoording van onze vragen uit 2015 geeft het college aan geen wettelijke of 

financiële middelen te hebben om particulieren aan te zetten hun asbestdak te 

saneren. Wel stelt het college in te zetten op voorlichting om inwoners erop te 

attenderen. 

A. Staat het college nog steeds op dit standpunt? 

B. Wat heeft het college de afgelopen twee jaar gedaan aan voorlichting? 

C. Wat is het college voornemens om de komende jaren nog te doen? 

 

In afwachting van Uw antwoord, 

 

Namens de fractie van PvdA-GroenLinks, 

Toine van de Ven 


